
Protokoll av styrelsemöte  
Furuby Sockenlag 2025-01-16 

Tid och plats: 18.30 Furuby IF Klubbstugan  

Närvarande: Timmy Vesterberg, Alexander Modell, Susanne Nilsson, Kicki Hamilton, Björn Nilsson, 

Gudrun Holmberg samt Lena Billberg-Hansson (valberedningen) 

Anmälda förhinder: Lone Voxnäs och Anna Bengtsson 

Ej svar: Seth Sigvardsson 

1. Ordförande förklarar mötet öppnat. 

2. Till sekreterare valdes Björn Nilsson och som justerare valdes 
Timmy Vesterberg 

3. Mötesdagordningen (bilaga 1) godkänns. 

4. Föregående protokoll 
Från höstmötet 2024-10-02: 

1. Styrelsen får planera vidare en redaktion tillsammans med Birgitta Estberg => Pågår 

2. Styrelsen får arbeta fram ett förslag på stadgeändring i enlighet med Alexanders M motion => 

måste tas fram innan årsmötet 

3. Frågan om Furubydag får tas vidare av Sockenlagets styrelse => punkt 12 

 

Från senaste styrelsemötet 2024-10-01: 

1. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal  => förstudie hos 

kommunen 

2. Alexander M kollar med samhällsbyggnadsnämnden om bastubygget => klart, bastugruppen 

också kollat. Alexander kollar även statusen på tälten i samband med spökrundan  => av de två 

små, så är det ena lilla trasigt, det andra är hyfsat. Det dåliga tältet bör kasseras, ev reservdelar 

kan sparas lite till. 

3. Styrelsen försöker få fram två personer till redaktionen => Valberedningen jobbar vidare. 

Styrelsen får besluta vad ska göras med gåvorna från friluftsfrämjandet (då den föreningen lades 

ner) => se punkt 10. 
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5. Rapporter från byarna 
Attsjö: Christina Hamilton berättar att byastämma planeras till 1 feb (inkl åldermannagille). Framöver 

kommer trivselkvällar. Ny gran som julgran. Kicki nämner även att det är svårt att få tag på folk som 

vill engagera sig. 

Kårestad: Susanne Nilsson rapporterar att Åldermannagille hölls i november, årsmöte nån gång i 

mars. Även Susanne menar att det är svårt att få tag på folk som vill engagera sig. 

Furuby: Styrelsen noterar att farthinder har kommit upp på vägen från kyrkan till östra infarten. 

Västorp: Ingen information eller representanter. 

Fägerstad: Ingen information eller representanter. 

Övrigt:  

Cykelplan: Björn Nilsson sammanfattar från mötet 12 november som hölls i kommunhuset 

(lämpligt nog i Furubysalen) tillsammans med ett antal andra representanter från 

landsbygden, totalt ett tiotal personer. Från kommunen deltog Anna Sandqvist och Per Wallin 

och från Region Kronoberg Per Hansson som presenterade hur de jobbar tillsammans alla tre 

med Trafikverket när det gäller just gång- och cykelvägar. Kommunens Cykelvägplan 2019 ska 

revideras och en ny version bli klar till sommaren (2025). För Furuby sockens del ingår (sen 

tidigare) gång- och cykelväg till/från busshållplats i Furuby, samt ett nytt förslag om att knyta 

ihop Kårestad busshållplats med Furuby busshållplats via gamla riksvägen. Dock finns det i 

dagsläget ingen bestämd tidpunkt när någon av dessa projekt ska påbörjas. 

Utvecklingskonferens: Gudrun Holmberg och Christina Hamilton deltog på konferensen den  

20 november på IOGT-NTO. Presentation med personer från universitet. Några saker som dök 

upp var; att musik hjälper till att höja humör och engagemang, föreningslivet viktigt för 

demokratin, fler forsknings/utvecklingsprojekt. Efterlyser gemensamma kalendrar! 

Arvsfonden, kan söka upp till 10 miljoner samt att presentera sin förening, tex på hemsidor.  

Se länk till anteckningar. 

6. Valberedningen 
Valberedningen består för närvarande av Lena Billberg-Hansson, Maria Carlsson och Thomas 

Egestrand. Lena sammanfattar posterna som ska tillsättas och påpekar även behovet av personer till 

redaktionen [1] [5]. Lena lämnar mötet efter denna punkt. 

7. Ekonomi 
Alexander Modell sammanfattar att sockenlaget har 139,901kr i kassan. Alexander söker 

utvecklingspeng för 2025 [6]. Bokslut ska tas fram i slutet på januari [7]. Daniel Friberg har köpt in 

fyrverkerier för 4000kr.  
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https://www.vaxjo.se/download/18.1200403516b6e804a851996d/1561034788065/Cykelv%C3%A4gplan%202019_webb.pdf
https://www.vaxjo.se/download/18.74cfe8c0193552bca4a96f87/1732606450616/Anteckningar%20Utvecklingskonferens%20den%2020%20nov.pdf


8. Bastugruppen 
Till styrelsen har det inkommit att bastugruppens ansökan kostar minst 11,000 kr. Timmy Vesterberg 

föreslår att dessa initiala kostnader kan betalas av Sockenlaget förutsatt det finns en plan vidare.  

Därefter måste ytterligare finansiering sökas från annat håll. Gudrun Holmberg pratar med 

Bastugruppen att de presenterar en plan på årsmötet [8] och om planen bifalles så kan styrelsen 

betala ut en viss summa för ansökningskostnader. 

9. Utegymmet 
Den 18 december kom Johan Nordström, landsbygdsarkitekt, på besök till området runt lilla 

grusplanen. Gudrun Holmberg och Leif Svensson (Furuby IF) var med. Målet är att utforma ett 

allsidigt utegym som smälter in i naturen. Dessutom diskuterades mindre kompletterande 

förbättringar, tex sittplatser vid lilla grusplanen. Planen är att utegymet byggs klart under sommaren 

2025 och en invigning kan ordnas därefter. Detta blir även en del av Furubyleden. 

10. Friluftsprylar i förrådet 
Gudrun Holmberg och Anna Bengtsson har inventerat friluftsprylarna i förrådet. Styrelsen föreslår att 

ordna ett lotteri på årsmötet där vissa av dessa saker kan lottas ut. 

11. Årsmötet 2025 
Årsmötet planeras preliminärt till söndagen den 16 mars kl 15. Gudrun Holmberg bokar Klubbstugan i 

Furuby alt Attsjö skola [9].  

Förutom bastugruppens presentation och friluftslotteri, så kan man lyfta frågan om Gymnastiksalen. 

Alexander Modell och Björn Nilsson lämnar material till revisorerna [10].  Björn tar även fram affisch 

[11] som delas ut av byalagsrepresentanter/styrelse till samtliga byar [12] senast 2 mars. 

På inbjudan ska stå att för att semlorna ska räcka så måste man SMSa Alexander Modell hur många 

som kommer. 

Gudrun skriver ihop verksamhetsplan 2025 och verksamhetsberättelse 2024 [13]. Alexander Modell 

köper in lämpligt antal semlor [14] (varav några laktos/glutenfria) enligt inkomna anmälningar. 

Valberedningen jobbar med relevanta poster, till detta årsmöte ska följande poster tillsättas: Vice 

Ordförande (2 år) , Sekreterare (2 år), Suppleant (1 år), Två revisorer (1 år), En revisorssuppleant (1 

år), Tre personer i valberedningen (1 år) samt Val av redaktion till Det händer i Furuby (1 år).  

12. Tidplanen 
Birgitta Estberg hade ett förslag om en Furubydagen. Styrelsen föreslår att väcka fråga hos respektive 

förening. Gudrun Holmberg skickar ut intresseförfrågan till kända föreningar [15]. 

Det händer i Furuby, valberedningen får jobba vidare med personer till redaktionen. 
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Gudrun har även bokat in en trivselkväll den 27 mars i Attsjö skola. Då kommer Håkan Henriksson och 

berättar om glas- och loppis. Denna inbjudan ska även tas med i samband med årsmötet [11]. 

13. Tid och plats för kommande möte 
Preliminärt styrelsemöte den 3 mars kl 18:30 i FIF Klubbstuga. Gudrun bokar lokal [16]. 

14. Övriga frågor 

14.1.  Anslagstavlan 
Anslagstavlan vid Kårevägen har ett trasigt tak. Timmy Vesterberg erbjuder sig åtgärda detta [17]. 

14.2. Motionen om kriterier för byalag 
Gudrun Holmberg och Björn Nilsson tar fram ett förslag till stadgeändringar [18] rörande kriterier 

för byalag (punkt 3 och punkt 6) samt hur tillgångarna fördelas (punkt 10). Detta ska presenteras 

på årsmötet. 

15. Sammanfattning av actions 
1. Styrelsen får planera vidare en redaktion tillsammans med Birgitta Estberg. 

2. Styrelsen får arbeta fram ett förslag på stadgeändring i enlighet med Alexanders M motion. 

3. Björn N och Gudrun H gör skrivelser över tomter samt gymnastiksal 

4. Styrelsen får kassera det dåliga tältet, ev reservdelar kan sparas lite till. 

5. Styrelsen försöker få fram två personer till redaktionen 

6. Alexander M söker utvecklingspeng för 2025. 

7. Alexander M tar fram bokslut i slutet på januari. 

8. Gudrun H pratar med Bastugruppen att de presenterar en plan på årsmötet. 

9. Gudrun H bokar Klubbstugan i Furuby alt Attsjö skola. 

10. Alexander M och Björn N lämnar material till revisorerna. 

11. Björn N tar fram årsmötesaffisch med inbjudan trivselkväll. 

12. Byalagsrepresentanter + styrelse delar ut årsmötesinbjudan till samtliga byar senast 2 mars. 

13. Gudrun H skriver ihop verksamhetsplan 2025 och verksamhetsberättelse 2024.  

14. Alexander M köper in lämpligt antal semlor (varav några laktos/glutenfria), 

15. Gudrun H skickar ut intresseförfrågan till kända föreningar om en Furubydag. 

16. Gudrun H bokar lokal för nästa styrelsemöte. 

17. Timmy V reparerar taket på anslagstavlan på Kårevägen. 

18. Gudrun H och Björn N tar fram ett förslag till stadgeändringar. 

 
Furuby 2025-  

 
Furuby 2025-  

 
Furuby 2025-  

 
 
 
………………………………… 

 
 
 
………………………………… 

 
 
 
………………………………… 

Björn Nilsson Timmy Vesterberg Gudrun Holmberg 

Sekreterare Protokolljusterare Ordförande 
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Bilaga 1 - Kallelse 
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